
204168

To:

ELE eins ilIEEECNERED @ minvws.ni]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 4/29/2020 12:53:42 PM

Subject: RE: Covid koepel overleg 30-4 - zoom

Received: Wed 4/29/2020 12:53:42 PM

Zo is het. Het beste PBM is de laptop!
5.1.2¢

Van:IEEE) MRE ios il

Datum: woensdag 29 apr. 2020 2:30 PM

Onderwerp: RE: Covid koepel overleg 30-4 - zoom

Pff, lekkere toon.

Hopelijk valt het bij digitale zorg als 1° onderdeel nog mee, daar zit ook een kans................cccocoo....

vor:IEE EEE inwisri>

Verzonden: woensdag 29 april 2020 14:24

nan:EEL)SIEo inv;IE)SEER0 is.
Onderwerp: FW: Covid koepel overleg 30-4 -

zoom

Wordt een gezellig overleg...

Verzonden: woensdag 29 april 2020 14:18

@nfu.nl; EAS

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Covid koepel overleg 30-4 - zoom

BesteRIES
Het zal geen verassing vormen, maar V&VN sluit aan bij onderstaande mail en gekozen invalshoek van de LHV hierin.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

5.1.2e 512e
1

venvn.nl

Verpleegkundigen & Verzorgenden Nederland

Orteliuslaan 1000, 3528 BD Utrecht| Postbus 8212, 3503 RE Utrecht

Verzonden: woensdag 29 april 2020 12:27

2venvn.ni>;

[EKER
@minvws.nl>;
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Onderwerp: RE: Covid koepel overleg 30-4 - zoom

Beste EAR

Hierbij wil alvast delen dat we niet blij zijn met de brief over het opschalen van zorg van VWS, die je ons vorige week heb toegestuurd.

“Zorgaanbieders moeten navolgbaar kunnen onderbouwen dat zij goede en veilige zorg leveren en aansluiten bij de veldnormen en eventuele

regionale afspraken in de huidige context. Zij zijn hier te allen tijde op aanspreekbaar, door bijvoorbeeld de toezichthouders en

zorgverzekeraars”.

“in de huidige context van de COVID-19-crisis zijn zorgprofessionals cf. de werkwijze op basis art. 2 van de Wkkgz zelf verantwoordelijk voor het

opstellen van (aangepaste) richtlijnen, veldnormen en professionele standaarden die het mogelijk moeten maken om onder de huidige

omstandigheden veilige en goede zorg te kunnen leveren.

Dit betekent in feite dat we niet kunnen opschalen. Immers we kunnen geen 100% veiligheid garanderen, zeker niet zonder voldoende pbm.
Zoals je weet wordt Covid ook overgebracht door mensen zonder klachten.

Daarnaast zou ik toch nogmaals willen benadrukken dat we moeten focussen op de bronnen en niet alleen op de IC's.

Als we niet zorgen dat het beter geregeld wordt in de thuissituatie (bijv. bescherming thuiszorgmedewerkers) dan draaien we niet de kraan

dicht, maar blijven we dweilen.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: woensdag 29 april 2020 11:36

5.1.2 1. ES © hv.ni>; EES
5.1.2e

5.1.2e

Onderwerp: Covid koepel overleg 30-4 - zoom

Beste allen,

Morgenmiddag zouden wij vanuit VWS de volgende onderwerpen willen agenderen voor het koepeloverleg:
- digitale zorg (n.a.v. bijlage die we vorige week woensdag 22-4 hebben toegestuurd), zijn er nog vragen of

aandachtspunten? Onze collega Nienke Zwennes zal om 12.00 uur even aansluiten in het overleg om dit onderwerp toe

te lichten en vragen van jullie te beantwoorden.
- We zijn benieuwd naar jullie ervaringen op dit moment met het opschalen van reguliere zorg. En evt. vragen over de

voorwaarden rond de (para)medische uitzondering op het uitoefenen van contactberoepen, die we afgelopen vrijdag
hebben toegestuurd.

- We zijn benieuwd naar jullie ervaringen met het verdeelmodel PBM en of jullie tekorten aan andere medische

hulpmiddelen of andere apparatuur voorzien (bijv. rond IC's, revalidatie)?
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